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Saknr Tittel 
        

055/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 

056/18 Godkjenning av møtebok 

057/18 Referatsaker og meldingar 

058/18 Økonomiplan 2019 - 2022 

059/18 Økonomirapportering pr 1. tertial 2018 - perioden januar - april 

060/18 Tilleggsbevilgning Familiens hus 

061/18 Rullering av handlingsprogram vedr. kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk 
aktivitet 2019 - 2022 

062/18 Vedtak av planprogram områderegulering Lonevåg planID 12532015001 

063/18 Oppstart av arbeid med reguleringsplan og offentleg ettersyn av planprogram for 
detaljregulering Olsneset - NKKS- Bruvik gbnr 154/1 planID 12532014002 

064/18 Ferieturar for personar med nedsett funksjonsevne - innføring av retningsliner 

065/18 Konseptstudie - utviding av IKT-samarbeidet 

066/18 Samarbeid i "Randkommunane" i Nordhordland 

  

------------------------------------------ 

Før møtet var det musikkinnslag v/elevar frå Osterøy kulturskule og Osterøy skulebrass. 

------------------------------------------ 

 

 



 

 

Orientering 

Nordhordland Næringslag v/prosjektleiar Vivian Kårbø og Helge Korneliussen fekk orientera om 

arbeidet med lærlingar og læreplassgaranti i Nordhordland. Rektor Magne Espelid møtte for Osterøy 

vidaregåande skule. 

------------------------------------------ 

Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til orienteringa.  



 

 

055/18: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

20.06.2018 HERADSSTYRET 

Alf T. Mortensen, FRP, melde inn sak til slutten av møtet, samt viste til tidlegare heradsstyrevedtak 
om Bruvikvegen, der det vart bede om å få lagt fram ei sak fram før sommarferien. 
 
Rådmannen  viste til at dette gjeld ein fylkesveg der fylkeskommunen har ansvar. Rådmannen har så 
langt ikkje funne rom for å bruka kommunale ressursar til dette arbeidet. Med knapp kapasitet har 
ein difor vald å prioritera oppgåver kommunen har ansvar for. 
------------------------------------ 
Det var elles ikkje merknader til innkalling og saksliste. 
 
 

HS - 055/18 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

056/18: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå    vert godkjend. 

   

   

20.06.2018 HERADSSTYRET 

Alf T. Mortensen, FRP, viste til sitt spørsmål i starten av førre møte om oppfølgjing av 
heradsstyrevedtak om meir interkommunalt samarbeid, og at dette ikkje vart svart på i møtet. 
 
Rådmannen viste til at det ikkje vart tid til å gje svar i førre møte, men ei sak om interkommunalt 
samarbeid står på sakskartet til møtet i dag, og ein kan då ta opp eventuelle spørsmål i tilknyting til 
denne. 
----------------------------------------- 
Det var elles ikkje merknader til utsend møteprotokoll frå 30.05.18. 
 

HS - 056/18 VEDTAK: 

"Møteprotokoll frå 30.05.18 vert godkjend." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 

 

 

057/18: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

   

20.06.2018 HERADSSTYRET 

RS 4 - Båtruta i Indre Osterfjord 
Ordførar, viste til forslag om nedlegging av båtrute i Osterfjorden, samt til Vaksdal kommune si 
handsaming av saka, og gjorde framlegg om å ta saka opp til handsaming. 
--------------------------------------- 
Heradsstyret slutta seg til å koma tilbake til handsaming av saka etter ei drøfting i gruppene. 
-------------------------------------- 
 
AVRØYSTING - RS 1 - 3 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
---------------------------------------- 
 
RS 4 - Båtruta i Indre Osterfjord 
Saka vart teken opp att til slutt i møtet. 
 
Ordføraren gjorde slikt framlegg: "Saka vert teken opp til handsaming" 
 
AVRØYSTING 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
-------------------------------------- 
 
Ordføraren gjorde slikt framlegg:  
"Osterøy kommune understrekar at det er Hordaland fylkeskommune sitt ansvar å drive 
kollektivtrafikk. Dette gjeld også kollektivtrafikk for innbyggjarane i Indre Osterfjord.  
Osterøy kommune krev at båtruta i Indre Osterfjord vert oppretthalden."  
-------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 20.25 - kl. 20.30 med gruppemøte for FRP. 
 
-------------------------------------- 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Dersom kollektivtilbodet for innbyggarane i dette 
området vert svekka, må alternativ vegutløysing kome på plass for dei eigedomane der dette er 
forsvarleg. Dette gjeldt til dømes gardane Stokken og Furnes samt Heimvik. Skogsbilveg vil være 
akseptabel løysing." 
Framlegget vart ikkje røysta over. 
 
-------------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 20.40 - kl. 20.50 med gruppemøte for FRP 
-------------------------------------------- 
 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt endra framlegg: "Dersom kollektivtilbodet for innbyggarane i dette 
området vert svekka, må alternativ vegutløysing kome på plass for dei eigedomane der dette er 
økonomisk forsvarleg. Dette gjeldt til dømes gardane Stokken og Furnes samt Heimvik. Skogsbilveg 



 

 

vil være akseptabel løysing. Finansiering av dette må kome frå fylke eller stat med til dømes 
fergeavløysingsmidlar dersom mogeleg." 
 
AVRØYSTING 
Ordføraren sitt framlegg  -   samrøystes vedteke 
-------------------------------------- 
 
Alf T. Mortensen, FRP, trekte sitt framlegg. 
 
Alf T. Mortensen, FRP, fekk høve til å gje slik protokolltilførsel: "Dersom kollektivtilbodet for 
innbyggarane i dette området vert svekka, må alternativ vegutløysing kome på plass for dei 
eigedomane der dette er økonomisk forsvarleg. Dette gjeldt til dømes gardane Stokken og Furnes 
samt Heimvik. Skogsbilveg vil være akseptabel løysing. Finansiering av dette må kome frå fylke eller 
stat med til dømes fergeavløysingsmidlar dersom mogeleg." 
 

HS - 057/18 VEDTAK: 

"RS 4: Båtruta i Indre Osterfjord 

Osterøy kommune understrekar at det er Hordaland fylkeskommune sitt ansvar å drive 
kollektivtrafikk. Dette gjeld også kollektivtrafikk for innbyggjarane i Indre Osterfjord.  

Osterøy kommune krev at båtruta i Indre Osterfjord vert oppretthalden. 
 
Referatsakene 1 -3 vert  teke til vitande."  
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

058/18: Økonomiplan 2019 - 2022 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Økonomiplan 2019 – 2022 vert vedteken slik den ligg føre i vedlegg til saka, som 
retningsgjevande for rammer i budsjettet for 2019 

 

Førebels ramme til drift av sektorane i 2019 vert sett til kr 437 millionar. Ramma vert å justere når 
statsbudsjettet for 2019 ligg føre og årsbudsjettet for 2019 skal vedtakast.» 

   

   

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg: "For å unngå store svingningar i driftsmidler, som følge 
av endringar i inntekter frå Havbruksfondet, vil ein ikkje ta inn heile inntekta i driftsbudsjettet. 



 

 

- kr 3 mill. frå Havbruksfondet vert ført inn i drifta i Økonomiplan 2019-2022 
- resterande midlar vert sett av til fond. 
Rådmannen kjem attende med ei skisse til eit fond som skal ha som føremål å sikra utvikling i 
Osterøy kommune. 
Namnet på fondet vert: Næring- og utviklingsfond. 
Føremål og styring av fondet må ein komma attende til i eiga sak." 
 
AVRØYSTING 
Johannes Bysheim sitt framlegg  - samrøystes tilrådd 
Rådmannen sitt framlegg    - samrøystes tilrådd 
 

FS - 048/18 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyret: 

«Økonomiplan 2019 – 2022 vert vedteken slik den ligg føre i vedlegg til saka, som retningsgjevande 
for rammer i budsjettet for 2019. 

Førebels ramme til drift av sektorane i 2019 vert sett til kr 437 millionar. Ramma vert å justere når 
statsbudsjettet for 2019 ligg føre og årsbudsjettet for 2019 skal vedtakast. 

For å unngå store svingningar i driftsmidler, som følge av endringar i inntekter frå Havbruksfondet, 
vil ein ikkje ta inn heile inntekta i driftsbudsjettet. 
- kr 3 mill. frå Havbruksfondet vert ført inn i drifta i Økonomiplan 2019-2022 
- resterande midlar vert sett av til fond. 
Rådmannen kjem attende med ei skisse til eit fond som skal ha som føremål å sikra utvikling i 
Osterøy kommune. 
Namnet på fondet vert: Næring og utviklingsfond. 
Føremål og styring av fondet må ein komma attende til i eigen sak." 

 

13.06.2018 ELDRERÅDET 

 
Nestleiar i sektor for helse- omsorg og sosial møtte i saka for å svare på spørsmål om økonomiplanen. 
I samband med denne vert det gitt ei orientering om status for omstillingsarbeidet i helse- og 
omsorgssektoren.  
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Leiar av eldrerådet, Åge Clausen, gjorde slikt framlegg:  
"Eldrerådet vil igjen peike på trongen for straks å realisere prosjektering av 
bufellesskap/omsorgsbustad+ på Hauge. Dette kan vere einaste staden med 24 timar 
personaldekning. 
Eldrerådet etterlyser og etablering av frivilligsentralen." 
 
AVRØYSTING  
Åge Clausen sitt framlegg:  - samrøystes tilrådd.  
 
 
 
 
 



 

 

 
 

ELD - 011/18 VEDTAK: 

Eldrerådet sin uttale til heradsstyret:  
 
"Eldrerådet vil igjen peike på trongen for straks å realisere prosjektering av 
bufellesskap/omsorgsbustad+ på Hauge. Dette kan vere einaste staden med 24 timar 
personaldekning. 
 
Eldrerådet etterlyser og etablering av frivilligsentralen." 
 

 

13.06.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ingen merknader til økonomiplanen.  
 

RFF - 013/18 VEDTAK: 

"Saka vert teken til vitande." 

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

Før møtet var uttale frå Eldrerådet sendt ut. 
----------------------------------------- 
 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: 1. "Havbruksfondet vert ikkje lagt inn i driftsbudsjettet. 
Rådmannen kjem attende med ei skisse til eit fond som skal ha som føremål å sikra utvikling i 
Osterøy kommune. Namnet på fondet vert: Næring og utviklingsfond. Føremål og styring av fondet 
må ein komma attende til i eigen sak.  
2. Posten netto avsetning til fond vert i løpet av planperioden gradvis justert opp til 1,75 %." 
 
AVRØYSTING 
alternativ avrøysting 
Formannskapet sitt framlegg  -  21 røyster (8AP,4KRF,2MDG,1V,4H,2SP) 
FRP sitt framlegg   -    5 røyster (5FRP) 
 
FRP framlegg punkt  2                - fall med 21 røyster (8AP,4KRF,2MDG,1V,4H,2SP) 
                                                                                mot   5 røyster (5FRP) 
 
 

HS - 058/18 VEDTAK: 

«Økonomiplan 2019 – 2022 vert vedteken slik den ligg føre i vedlegg til saka, som retningsgjevande 
for rammer i budsjettet for 2019. 

Førebels ramme til drift av sektorane i 2019 vert sett til kr 437 millionar. Ramma vert å justere når 
statsbudsjettet for 2019 ligg føre og årsbudsjettet for 2019 skal vedtakast. 



 

 

For å unngå store svingningar i driftsmidler, som følge av endringar i inntekter frå Havbruksfondet, 
vil ein ikkje ta inn heile inntekta i driftsbudsjettet. 
- kr 3 mill. frå Havbruksfondet vert ført inn i drifta i Økonomiplan 2019-2022 
- resterande midlar vert sett av til fond. 
Rådmannen kjem attende med ei skisse til eit fond som skal ha som føremål å sikra utvikling i 
Osterøy kommune. 
Namnet på fondet vert: Næring og utviklingsfond. 
Føremål og styring av fondet må ein komma attende til i eigen sak." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

059/18: Økonomirapportering pr 1. tertial 2018 - perioden januar - april 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

Økonomirapport pr 1. tertial 2018 vert teken til vitande.  

 

Budsjettert avdrag for 2018 vert redusert med kr 1 million, frå kr 18,5 millionar til kr 17,5 
millionar i tråd med ny utrekning av minimumsavdrag for 2018. Motpost avsetjing til 
disposisjonsfond. 

   

   

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd. 
 
 

FS - 049/18 VEDTAK: 

"Økonomirapport pr 1. tertial 2018 vert teken til vitande.  

Budsjettert avdrag for 2018 vert redusert med kr 1 million, frå kr 18,5 millionar til kr 17,5 millionar 
i tråd med ny utrekning av minimumsavdrag for 2018. Motpost avsetjing til disposisjonsfond." 

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 



 

 

HS - 059/18 VEDTAK: 

"Økonomirapport pr 1. tertial 2018 vert teken til vitande.  

Budsjettert avdrag for 2018 vert redusert med kr 1 million, frå kr 18,5 millionar til kr 17,5 millionar 
i tråd med ny utrekning av minimumsavdrag for 2018. Motpost avsetjing til disposisjonsfond." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

060/18: Tilleggsbevilgning Familiens hus 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

«Økonomisk ramme for bygging av Familiens hus vert auka med kr 6 mill., til totalt kr 41 mill. eks. 
mva. Heradsstyret har ikkje merknader til vald alternativ for nybygg, og med slike 
endringar/tillegg som går fram av rådmannen si vurdering.» 

 

   

   

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Saka vert utsett i påvente av resultat av lovlegkontroll." 
 
AVRØYSTING - utsetjing 
Framlegget fall med 7 røyster (2AP,2H,1SP,1KRF,1MDG) mot mot 2 røyster (2FRP) 
--------------------------------- 
 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "1. Det vert ikkje gjeve tilleggsbevilging til bygget. 
2. Det vert ikkje midlar til boring av energibrønnar. Det må alternativt vurderast å bruke til dømes 
Vågatjørna som energikjelde. 
3. Det vert ikkje gjeve løyvingar til solcellepanel på tak. dette kan eventuelt vurderast i framtida etter 
at bygget er oppført." 
 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Rådmannen sitt framlegg  - 7 røyster (1KRF,2AP,1MDG,2H,1SP) 
FRP sitt framlegg, punkt 1   - 2 røyster (2FRP) 
 
FRP sitt framlegg, punkt 2   -  fall med 7 røyster (1KRF,2AP,1MDG,2H,1SP) 
                                                                                  mot 2 røyster (2FRP) 
FRP sitt framlegg, punkt 3    -  fall med 6 røyster (1KRF,2AP,1MDG,2H)  
                                                                                  mot 3 røyster (2FRP,1SP) 
 



 

 

 

FS - 050/18 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

«Økonomisk ramme for bygging av Familiens hus vert auka med kr 6 mill., til totalt kr 41 mill. eks. 
mva. Heradsstyret har ikkje merknader til vald alternativ for nybygg, og med slike endringar/tillegg 
som går fram av rådmannen si vurdering.» 

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

Alf Terje Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg:  "1. Det vert ikkje gjeve tilleggsbevilging til bygget. 2. 
Det vert ikkje midlar til boring av energibrønnar. Det må alternativt vurderast å bruke til dømes 
Vågatjørna som energikjelde. 3. Det vert ikkje gjeve løyvingar til solcellepanel på tak. Dette kan 
eventuelt vurderast i framtida etter at bygget er oppført." 
--------------------------------------- 
 
Det vart halde pause i drøftingane frå kl. 18.25 - kl. 18.30 med gruppemøte for FRP 
-------------------------------------- 
 
Johannes Bysheim, AP, gjorde slikt framlegg om slik presisering i framlegg til vedtak: "med kr 6 mill. 
går ut." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Formannskapet sitt framlegg m/slik 
endring som foreslått i møtet  -   21 røyster (8AP,4H,2MDG,2SP,1V,4KRF) 
FRP sitt framlegg punkt 1  -   5 røyster (5FRP) 
 
FRP sitt framlegg punkt 2  -   fall med 21 røyster (8AP,4H,2MDG,2SP,1V,4KRF) 

                                                                                         mot 5 røyster (5FRP) 
 
FRP sitt framlegg punkt  3  -    fall med 15 røyster (8AP,2MDG,1V,4KRF) 
                                                                                               mot 11 røyster (5FRP, 2SP, 4H) 
 
 

HS - 060/18 VEDTAK: 

«Økonomisk ramme for bygging av Familiens hus vert auka til totalt kr 41 mill. eks. mva. 
Heradsstyret har ikkje merknader til vald alternativ for nybygg, og med slike endringar/tillegg som 
går fram av rådmannen si vurdering.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Johannes Bysheim, AP, og Jon Flydal Blichfeldt, MDG, fekk begge permisjon frå møtet etter sak 

060/18 – Nina Brattholmen Nyheim, AP, møtte som vara – 25 medlemmer/varamedlemmer til 

stades. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 

 

061/18: Rullering av handlingsprogram vedr. kommunedelplan for idrett, friluftsliv og 

fysisk aktivitet 2019 - 2022 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

«Handlingsprogram for kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2019 – 2022 vert 
vedteke slik det ligg føre.» 

   

   

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd. 
 

FS - 052/18 VEDTAK: 

«Handlingsprogram for kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2019 – 2022 vert 
vedteke slik det ligg føre.» 

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

 
AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 061/18 VEDTAK: 

"Handlingsprogram for kommunedelplan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2019 – 2022 vert 
vedteke slik det ligg føre.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

062/18: Vedtak av planprogram områderegulering Lonevåg planID 12532015001 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Formannskapet rår Heradsstyret til å vedta planprogram for områderegulering Lonevåg planID 
12532015001 datert 08.05.18 slik det ligg føre.  

   

   



 

 

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd 
 

FS - 055/18 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyret: 

"Formannskapet rår Heradsstyret til å vedta planprogram for områderegulering Lonevåg planID 
12532015001 datert 08.05.18 slik det ligg føre."  

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

 
AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 062/18 VEDTAK: 

"Heradsstyret vedtek planprogram for områderegulering Lonevåg planID 12532015001 datert 
08.05.18 slik det ligg føre." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

063/18: Oppstart av arbeid med reguleringsplan og offentleg ettersyn av planprogram for 

detaljregulering Olsneset - NKKS- Bruvik gbnr 154/1 planID 12532014002 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Plan-og kommunalteknisk utval rår formannskapet til å rå Heradsstyret til å vedta oppstart av 
planarbeid for Detaljregulering Olsneset – NKKS- Bruvik gbnr 154/1 planID 12532014002 med 
planavgrensing og planprogram dagsett 24.03.18 for utlegging til offentleg ettersyn  i medhald av 
plan-og bygningslova §§ 12-9 og 4-1.» 

 

    

24.05.2018 PLAN- OG KOMMUNALTEKNISK UTVAL 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg -  samrøystes tilrådd 
 



 

 

PL - 058/18 VEDTAK: 

«Plan-og kommunalteknisk utval rår formannskapet til å rå Heradsstyret til å vedta oppstart av 
planarbeid for Detaljregulering Olsneset – NKKS- Bruvik gbnr 154/1 planID 12532014002 med 
planavgrensing og planprogram dagsett 24.03.18 for utlegging til offentleg ettersyn  i medhald av 
plan-og bygningslova §§ 12-9 og 4-1.» 

 

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

Hildegunn Mo, FRP, tok opp spørsmål om gildskap for sitt vedkomande - hennar eigedom grensar 
delvis til planområdet. 
 
Formannskapet fann ikkje grunnlag for å ta opp spørsmålet om gildskap for Hildegunn Mo på dette 
stadiet i sakshandsaminga, då saka gjeld no berre gjeld oppstart og offentleg ettersyn av 
planprogrammet. 
 
AVRØYSTING 
Utvalet sitt framlegg vart samrøystes tilrådd. 
 
 

FS - 054/18 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyret: 

«Plan-og kommunalteknisk utval rår formannskapet til å rå Heradsstyret til å vedta oppstart av 
planarbeid for Detaljregulering Olsneset – NKKS- Bruvik gbnr 154/1 planID 12532014002 med 
planavgrensing og planprogram dagsett 24.03.18 for utlegging til offentleg ettersyn  i medhald av 
plan-og bygningslova §§ 12-9 og 4-1.» 

 

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

HS - 063/18 VEDTAK: 

«Heradsstyret vedtek oppstart av planarbeid for Detaljregulering Olsneset – NKKS- Bruvik gbnr 
154/1 planID 12532014002 med planavgrensing og planprogram dagsett 24.03.18 for utlegging til 
offentleg ettersyn  i medhald av plan-og bygningslova §§ 12-9 og 4-1.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 



 

 

064/18: Ferieturar for personar med nedsett funksjonsevne - innføring av retningsliner  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

 

1. «Det vert innført ei retningsline for tilsette si deltaking på ferieturar med personar med 
nedsett funksjonsevne som bur i kommunale bufelleskap. 

2. Retningslina må bygge på at deltaking på slike feriereiser er frivillig for den tilsette, og at 
arbeidsvilkåra skal vere fullt ut i samsvar med gjeldande lovverk.  

3. Bebuar må sjølv betale heile meirkostnaden knytt til den tilsette si deltaking på ferien. 
Meirkostnaden vil inkludere reise og opphald for bebuaren sjølv og ledsagarar, 
lønskostnadar for bemanning utover ordinær bemanning, samt eventuelle behov for vikarar 
i bufellesskapet. 

4. Rådmannen får fullmakt til å utarbeida retningsliner basert på på punkt 1 – 3 i vedtaket. 
5. Retningslina vert innført med verknad for sommarferien 2018.» 

 

 

     

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Rådmannen sitt framlegg vert vedteke med følgande 
endring: 
Punkt 3 utgår, og vert endra til at brukar dekker eigen reise. 
Dette vert innarbeidd med verknad i budsjettet frå 2019. Kommunen vert oppmoda om å søkje 
samarbeid på dette feltet med til dømes Os kommune." 
 
AVRØYSTING 
Alternativ avrøysting 
Rådmannen sitt framlegg  -  7 røyster (1KRF,2AP,1MDG,2H,1SP) 
FRP sitt framlegg   -  2 røyster (2FRP) 
 

FS - 051/18 VEDTAK: 

Innstilling til vedtak i heradsstyret: 

«1. Det vert innført ei retningsline for tilsette si deltaking på ferieturar med personar med nedsett 
funksjonsevne som bur i kommunale bufelleskap. 
2. Retningslina må bygge på at deltaking på slike feriereiser er frivillig for den tilsette, og at 
arbeidsvilkåra skal vere fullt ut i samsvar med gjeldande lovverk.  
3. Bebuar må sjølv betale heile meirkostnaden knytt til den tilsette si deltaking på ferien. 
Meirkostnaden vil inkludere reise og opphald for bebuaren sjølv og ledsagarar, lønskostnadar for 
bemanning utover ordinær bemanning, samt eventuelle behov for vikarar i bufellesskapet. 



 

 

4. Rådmannen får fullmakt til å utarbeida retningsliner basert på på punkt 1 – 3 i vedtaket. 
5. Retningslina vert innført med verknad for sommarferien 2018.» 

 

13.06.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Nestleiar i helse- og omsorgssektoren gav ei orientering om saka og svara på spørsmål.  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
---- 
Leiar for rådet for menneske mmed nedsett funksjonsevne, Kåre Hagebø, gjorde slikt framlegg:  
"Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne slutter seg til uttalen frå Norsk forbund for 
utviklingshemmede (NFU), som lyder som følgjer:  
Ein syner til framlegg frå rådmannen for handsaming 13.06.2018 i råd for menneske med nedsett 
funksjonsevene.  
 
Konsekvensen av å vedta/ gjennomføra nemnde framlegg vil vera at 18 personar over 18 år med 
psykisk utviklingshemming ikkje kan reisa på ferie på grunn av kostnadane knyta til eigenbetaling for 
personale som vil vera med.  
 
Ferie betyr for oss all eit høve til å bryta kvardagsrutinane og kunne oppleva noko anna. Det må også 
gjelda personar med psykisk utviklingshemming. Ein peikar særleg på at tilbod som OPRO/ Dagsenter 
er stengd i 3 veker om sommaren. Når kommunen gjer det for dyrt å reisa på «vanleg ferietur» for 
desse brukarane, må ein prioritera å nytta personalet til å tilretteleggje for aktivitetar/ utflukter i 
nærområdet som kan gjeva brukarane gode opplevingar til liks med ein ferietur. Dette er også viktig i 
høve til å ha fokus på utvikling av den einskilde  - i motsetnad til «oppbevaring» i heile tre 
ferieveker." 
 
AVRØYSTING    
Alternativ avrøysting   
 
Kåre Hagebø sitt framlegg:   samrøystes tilrådd  
Rådmannen sitt framlegg:    ingen røyster   
 
 
 

RFF - 014/18 VEDTAK: 

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevene si tilråding til heradsstyret:  
"Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne slutter seg til uttalen frå Norsk forbund for 
utviklingshemmede (NFU), som lyder som følgjer:  
Ein syner til framlegg frå rådmannen for handsaming 13.06.2018 i råd for menneske med nedsett 
funksjonsevene.  
 
Konsekvensen av å vedta/ gjennomføra nemnde framlegg vil vera at 18 personar over 18 år med 
psykisk utviklingshemming ikkje kan reisa på ferie på grunn av kostnadane knyta til eigenbetaling 
for personale som vil vera med.  
 
Ferie betyr for oss all eit høve til å bryta kvardagsrutinane og kunne oppleva noko anna. Det må 
også gjelda personar med psykisk utviklingshemming. Ein peikar særleg på at tilbod som OPRO/ 
Dagsenter er stengd i 3 veker om sommaren. Når kommunen gjer det for dyrt å reisa på «vanleg 
ferietur» for desse brukarane, må ein prioritera å nytta personalet til å tilretteleggje for 



 

 

aktivitetar/ utflukter i nærområdet som kan gjeva brukarane gode opplevingar til liks med ein 
ferietur. Dette er også viktig i høve til å ha fokus på utvikling av den einskilde  - i motsetnad til 
«oppbevaring» i heile tre ferieveker." 
 
 
 

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

Uttale til saka frå Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne var send ut før møtet. 
--------------------------------------- 
 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Rådmannen sitt framlegg vert vedteke med følgande 
endring: Punkt 3 utgår, og vert endra til at brukar dekker eigen reise. Dette vert innarbeidd med 
verknad i budsjettet frå 2019. Kommunen vert oppmoda om å søkje samarbeid på dette feltet med til 
dømes Os kommune." 
Framlegget vart ikkje røysta over. 
 
------------------------------------------- 
Det vart halde pause i drøftingane kl. 19.20 - kl. 19.35 med gruppemøte for AP, H, og FRP. 
------------------------------------------ 
 
Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt endra  framlegg til vedtak: "Rådmannen sitt framlegg vert vedteke 
med følgande endring: Punkt 3 utgår, og vert endra til at brukar dekker eigen reise. Dette vert 
innarbeidd med verknad i budsjettet frå 2019. Kommunen vert oppmoda om å søkje samarbeid på 
dette feltet med til dømes Os kommune. Reiser for året 2018 vert forskottert no, og seinare dekka 
inn med midlar frå havbruksfondet." 
 
AVRØYSTING  
Alternativ avrøysting 
Formannskapet sitt framlegg   - 19 røyster (8AP,3H,2SP,1V,4KRF,1MDG) 
FRP sitt framlegg    -    6 røyster (5FRP,1H) 
 

HS - 064/18 VEDTAK: 

«1. Det vert innført ei retningsline for tilsette si deltaking på ferieturar med personar med nedsett 
funksjonsevne som bur i kommunale bufelleskap. 
2. Retningslina må bygge på at deltaking på slike feriereiser er frivillig for den tilsette, og at 
arbeidsvilkåra skal vere fullt ut i samsvar med gjeldande lovverk.  
3. Bebuar må sjølv betale heile meirkostnaden knytt til den tilsette si deltaking på ferien. 
Meirkostnaden vil inkludere reise og opphald for bebuaren sjølv og ledsagarar, lønskostnadar for 
bemanning utover ordinær bemanning, samt eventuelle behov for vikarar i bufellesskapet. 
4. Rådmannen får fullmakt til å utarbeida retningsliner basert på på punkt 1 – 3 i vedtaket. 
5. Retningslina vert innført med verknad for sommarferien 2018.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 



 

 

065/18: Konseptstudie - utviding av IKT-samarbeidet 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 

«Arbeidet med å få til ei utviding av IKT Nordhordland med fleire kommunar bør starte så raskt 
som mogleg. Osterøy kommune er positiv til at hovudprosjektet som skal koma med konkrete 
forslag til utviding vert starta opp.  

 

Dersom Gulen er klar for å gå inn i samarbeidet før hovudprosjektet er ferdigstilt, så er Osterøy 
kommune positiv til det.» 

   

   

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg -  samrøystes tilrådd 
 
 

FS - 056/18 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyret: 

«Arbeidet med å få til ei utviding av IKT Nordhordland med fleire kommunar bør starte så raskt 
som mogleg. Osterøy kommune er positiv til at hovudprosjektet som skal koma med konkrete 
forslag til utviding vert starta opp.  

Dersom Gulen er klar for å gå inn i samarbeidet før hovudprosjektet er ferdigstilt, så er Osterøy 
kommune positiv til det.» 

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

 
AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 
 

HS - 065/18 VEDTAK: 

«Arbeidet med å få til ei utviding av IKT Nordhordland med fleire kommunar bør starte så raskt 
som mogleg. Osterøy kommune er positiv til at hovudprosjektet som skal koma med konkrete 



 

 

forslag til utviding vert starta opp.  

Dersom Gulen er klar for å gå inn i samarbeidet før hovudprosjektet er ferdigstilt, så er Osterøy 
kommune positiv til det.» 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

066/18: Samarbeid i "Randkommunane" i Nordhordland 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Osterøy heradsstyre ser det som svært viktig å få til meir interkommunalt samarbeid for å styrka 
små fagmiljø, samt leggja til rette for auka kompetanse og kvalitet i tenestene . Heradsstyret ber 
rådmannen prioritera dette arbeidet gjennom utarbeiding av konkrete samarbeid på dei områda 
ein vurderer at kommunen vil ha størst behov både no og framover.  
Heradsstyret ber om å bli orientert om framdrifta i arbeidet.»  
 

   

   

06.06.2018 FORMANNSKAPET 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg  - samrøystes tilrådd 
 

FS - 057/18 VEDTAK: 

Innstilling til heradsstyret: 

«Osterøy heradsstyre ser det som svært viktig å få til meir interkommunalt samarbeid for å styrka 
små fagmiljø, samt leggja til rette for auka kompetanse og kvalitet i tenestene . Heradsstyret ber 
rådmannen prioritera dette arbeidet gjennom utarbeiding av konkrete samarbeid på dei områda 
ein vurderer at kommunen vil ha størst behov både no og framover.  

Heradsstyret ber om å bli orientert om framdrifta i arbeidet.»  

 

20.06.2018 HERADSSTYRET 

AVRØYSTING 
Formannskapet sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 
 

HS - 066/18 VEDTAK: 

«Osterøy heradsstyre ser det som svært viktig å få til meir interkommunalt samarbeid for å styrka 
små fagmiljø, samt leggja til rette for auka kompetanse og kvalitet i tenestene . Heradsstyret ber 



 

 

rådmannen prioritera dette arbeidet gjennom utarbeiding av konkrete samarbeid på dei områda 
ein vurderer at kommunen vil ha størst behov både no og framover.  
Heradsstyret ber om å bli orientert om framdrifta i arbeidet.»  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Andre saker/spørsmål 

Bruvikvegen 

Alf T. Mortensen, FRP, tok opp att spørsmålet om Bruvikvegen og viste til heradsstyrevedtak i møtet 

21. februar.  

 

Rådmannen viste til at det bør vera sett av pengar til sikring og utbetring før ein eventuelt set i gang 

arbeid med ein reguleringsplan. 

 

Ordføraren viste til at fylkeskommunen har kartlagt rasfaren og at det skal utførast sikring for ca. 10 

mill. kr på Bruvikvegen. 

 

Alf T. Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: «Heradsstyret ber rådmannen koma tilbake med ei sak 

som gjev oversyn over følgjande om fylkesveg 360 mellom Stokke og Bruvik 

 Kva planar finst allereie for utbetringar og sikring 

 Kva vil ei kommunal kartlegging av skred- og steinsprangfare på strekninga kosta? 

 Vil kommunen måtta laga ein reguleringsplan for at dette arbeidet skal kunne prioriterast inn 

hjå høgare forvaltningsorgan?» 

 

AVRØYSTING – ta opp vedtaket opp på nytt 

 

Framlegget fall med  20 røyster (8AP,4KRF,4H,2SP,1MDG,1V) mot 5 røyster (5FRP) 

------------------------------------------------ 

Saka vart etter dette oversend til formannskapet. 

 

Val av styremedlemmer i Osterøy Aktiv AS 

Ordføraren viste til at Ann Christin Reigstad er medlem i Kontrollutvalet, og difor ikkje kan veljast til 

styret i Osterøy Aktiv AS. 

Valnemnda har foreslått val av Elin Bergan som nytt styremedlem. 

 

Heradsstyret slutta seg samrøystes til framlegget. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Til å skriva under møteprotokollen saman med ordføraren vart desse valde: Silje Midtbø Vevle og 

Hildegunn Mo 

 

 



 

 

 

Lonevåg, 22.06.18 

 

 

 

Bente Skjerping 

utvalssekretær 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------------------------------------     ------------------------------------------      ------------------------------------------ 

Jarle Skeidsvoll         Silje Midtbø Vevle                              Hildegunn Mo 

ordførar 
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